
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Országgyűlési Képviselőcsoportja

Kékkő i Zoltán
országgyű lési képviselő

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -

Dr. Katona Béla

az Országgyűlés elnöke
részére

É k acr : ?010 .iAN 0 7.

atata

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Milyen hatással lesz a magyar borpiacra az olasz importborok nagy tétel ű
megjelenése?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Európai Unió Statisztikai Hivatalának becslései szerint a hazai borpiacr a
idén mintegy 400 ezer hektoliter olasz bor behozatala valószínűsíthető .

Kérdezem Miniszter urat : milyen hatással lesz a magyar borpiacra az olas z
importborok nagy tételű megjelenése?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. január 5 .
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